
Fra: sigve@eldoey.no 
Sendt: 29. april 2015 21:56 
Til: Postmottak Meland 
Emne: Innspel til utbygging av breidband 
 
Hei 
 
Eg visar til oppmodinga på heimesida til kommunen og ynskjer med dette å komma med innspel til at 
vidare utbygging av breidband i kommunen, vert prioritert på Landsvik og området vidare nordover mot 
Skjelanger. 
 
Dette området har ikkje noko tilfredstillande tilbod om breidband i dag. Telenor har ikkje utbygd adsl, og 
kan difor ikkje tilby tilfredstillande løysingar. Nettstar har ein trådlaus løysing som fungerer særs dårleg. 
Ingen andre aktørar har noko å tilby.  
 
Eg håpar at Meland Kommune kan prioritera dette området ved neste utbygging. 
 
 
 
 
 
Med vennleg helsing 
 
Sigve Eldøy 
 
 
 


